35-37, 3rd Floor, Jalan Tun Sambanthan, 30000 Ipoh, Perak Darul Ridzuan, Malaysia.

P. O. Box No : 220 Postcode : 30720 Ipoh Tel : 605-242 1366 Fax : 605-254 9123

日期 Date : 01-06-2023

会员通告

Members' Circular: PCCCI/2023/05

敬致 To : 全体会员 All PCCCI Members

副本致 : 拿督廖志明,总会长

拿督周赐和前高庭法官,独立评审委员会主席

C.c. : Dato' Liew Chee Ming DIMP AMP, President

Dato' Chew Soo Ho DSPN AMP, Chairman of Board of Independent Jury

霹雳中华总商会大专贷学基金

PCCCI Tertiary Education Fund

本会大专贷学金由 2023 年 6 月 01 日 (星期四) 开始接受申请。免息贷学金是提供本会个人、商号、商团会员的子女以及他们华裔雇员的子女在国内大专学院深造。每人可以申请 <u>最高三万</u>令吉 免息贷学金。

由于名额有限,敬请尽快把已填妥的申请表格以及所需文件在截止日期 2023 年 9月30日(星期六)前呈交至本会秘书处,逾期恕不受理。

有关贷学金的申请程序与条件,欢迎浏览本会网站 www.pccci.org.my 参阅详情以及下载申请表格。会员也可以亲临本会秘书处索取大专贷学金申请表格。

若有任何疑问,请联系本会秘书处冯淑桦小姐,电话:05-242 1366;传真:05-2454 9123;电邮:pkcchcm@gmail.com。谢谢!

We are pleased to inform you that the study loans are open for application with effect from for June 2023 (Thursday). PCCCI will offer the RM 30,000.00 interest-free study loans to eligible children of PCCCI members and affiliated members or children of members' Chinese employees pursuing degree programmers at local universities or colleges.

Availability is limited. Please submit the completed application form together with all necessary documents to the PCCCI Secretariat *latest by 30th September 2023 (Saturday)*. Late applications will not be entertained.

For the details of study loan application process and conditions, kindly visit PCCCI Website: www.pccci.org.my and download the application form. You may obtain the application form at the PCCCI Secretariat as well.

For enquiry, please do not hesitate to contact PCCCI Secretariat Ms Foong Sok Wah at Tel: 05-242 1366; Fax: 05-254 9123; Email: pkcchcm@gmail.com.

Thank you.

Yours Sincerely,

黎永强先生 Mr Lai Weng Keong AMP 谨启

总秘书 Secretary-General